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Sesja rady gminy w Puszczy Mariańskiej, obrady z 30 września. (Justyna Napierała)

Środa 30 września, to nie tylko spotkanie z przedstawicielami Wód Polskich w Bartnikach,
ale przede wszystkim sesja rady gminy w Puszczy Mariańskiej. Sesja, podczas której radni
większością głosów podjęli decyzję o wprowadzeniu dopłat dla mieszkańców do ceny wody i
ścieków.

W tym roku taryfy bardzo wzrosły. Do końca sierpnia cena za metr sześcienny wody netto sięgała
2,48 złotych, za ścieki 3,81 złotych za metr sześcienny. Po podwyżce to 3,85 złotych za metr
sześcienny za wodę netto dla pierwszej grupy taryfowej (od 1 do 12 miesiąca) i 13,72 złotych za metr
sześcienny ścieków (od 1 do 12 miesiąca). Po wprowadzeniu dopłat ta cena będzie niższa.

Dla pierwszej grupy taryfowej (gospodarstwa domowe) w okresie do 31 sierpnia 2021 roku dopłata
wyniesie 0,85 netto do każdego metra sześciennego pobranej wody, od 1 września 2021 roku do 31
sierpnia 2022 roku w wysokości 0,78 złotych netto do każdego metra sześciennego wody, od 1



września 2022 roku do 31 sierpnia 2023 roku w wysokości 0,67 złotych do każdego metra
sześciennego wody.

Dopłatę do ścieków radni ustalili, że w okresie do 31 sierpnia 2021 roku w wysokości 6,72 złotych
netto do metra sześciennego ścieków, od 1 września 2021 roku do 31 sierpnia 2022 roku w
wysokości 6,43 złotych netto, od 1 września 2022 roku do 31 sierpnia 2023 roku w wysokości 5,29
złotych netto do każdego metra sześciennego odprowadzonych ścieków.

Za wprowadzeniem dopłat było dziewięcioro radnych: Wanda Badełek, Maria Bobrowska, Krzysztof
Boryna, Aneta Gędziarska, Andrzej Jędrzejewski, Joanna Lis, Wiesław Pietras, Wiesław Popłoński i
Krzysztof Sobczyk. Przeciw było pięcioro radnych: Zbigniew Brzezicki, Maciej Obłękowski, Wacław
Seliga, Sławomir Stopiński, Iwona Wach. Od głosu wstrzymała się Agata Grzejszczak.

W najnowszym „Głosie” opinie radnych i ich wystąpienia podczas sesji oraz wnioski ze spotkania z
przedstawicielami Wód Polskich.
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